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Niezadowalające 
propozycje

Władze Pruszkowa kontynuują rozmowy z ZTM

\\\ PRUSZKÓW

Władze Pruszkowa otrzymały 
od Zarządu Transportu 
Miejskiego trzy koncepcje linii 
autobusowej do Warszawy. 
Optymizmu jednak nie ma.    

K westia linii autobusowej do War-
szawy przewija się od dłuższego 

czasu. Zdaniem wielu osób autobus  
ZP, który funkcjonował w tracie re- 
montu linii kolejowej 447, dobrze się 
sprawdzał, łącząc Pruszków z Dworcem 
Zachodnim. 

L ądowisko w Walendowie zostało 
wpisane do ewidencji lądowisk 

przez Urząd Lotnictwa Cywilnego w 
połowie 2017 roku. Jednym z doku-
mentów, które właściciel lądowiska 
musiał złożyć w ULC, jest opinia wójta 
gminy, na terenie której taki obiekt ma 
funkcjonować. Jak dowiedzieliśmy się w 
Urzędzie Gminy Nadarzyn, z dokumen-
tów przedstawionych przez właściciela 
lądowiska wynikało, że ma ono służyć 
głównie helikopterom Lotniczego Po-
gotowia Ratunkowego i sporadycznie 
właścicielom prywatnych helikopterów 
czy wiatrakowców. 

– Mowa była o około 14 startach i 
lądowaniach rocznie – mówi sołtys Wa-
lendowa. – Niestety teraz są okresy, że 
maszyny latają mieszkańcom nad da-
chami właściwie codziennie. 

Na uciążliwe sąsiedztwo skarżą się 
przede wszystkim osoby starsze oraz 
matki małych dzieci. 

Helikoptery nie dają spokoju

Mieszkańcy twierdzą, że helikoptery latają tuż nad ich dachami

\\\ WALENDÓW

Mieszkańcy Walendowa skarżą się na hałas, który powodują 
maszyny latające w sąsiedztwie ich domów. Rozwiązanie 
problemu nie nastąpiło, mimo interwencji władz samorządowych.    
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AKTUALNOŚCI

Władze Pruszkowa sondowały możli-
wość uruchomienia linii na stałe i roz-
poczęły rozmowy z ZTM. Strony usiadły 
do rozmów. Spotkania, dyskusje i ocze-
kiwanie na konkrety. Udało się ustalić, 
że ZTM przygotuje trzy koncepcje tras 
autobusu z Pruszkowa do Warszawy. 

Magistrat otrzymał propozycje ze 
strony przewoźnika. – Pierwsza trasa 
zgodnie z naszymi postulatami zakłada 
kursowanie autobusu na trasie Osiedle 
Staszica – Dw. Zachodni, śladem dawnej 
ZP. Druga propozycja to przedłużenie 
linii 717 do Pruszkowa. Ostatnia propo-
zycja to proponowana już kilkukrotnie 
linia do P+R Al. Krakowska, jednak tym 
razem przez Pęcice, Sokołów i Janki. 
ZTM odradzał pierwszą propozycję oraz 
całkowicie wykluczył możliwość zmia-
ny linii 717 – przekazali nam pruszkow-
scy urzędnicy.

Radości ze strony pruszkowskich 
urzędników jednak nie ma. Nadal trze-

ba czekać. – Nie jesteśmy zadowoleni z 
takich propozycji. Wysłaliśmy do ZTM 
kolejne pismo, w którym proponujemy, 
aby autobus z Osiedla Staszica jechał 
ulicami Plantową, Powstańców, al. Woj-
ska Polskiego i dalej al. Jerozolimskimi 
do dworca Zachodniego. Poprosiliśmy 
także ZTM, aby opracował wstępnie 
rozkład jazdy dla takiej linii – informuje 
pruszkowski magistrat.

Nie pozostaje nic innego, jak czekać. 
Przed nami wakacje, a więc czas, aby 
sprawa autobusu zaczęła się konkrety-
zować. Bo uruchomienie linii nie odbę-
dzie się raczej z dnia na dzień.

Artur Szpuda

Niezadowalające 
propozycje

\\\ BRWINÓW

Niedawno zakończyła się 
realizacja kolejnych dwóch 
inwestycji drogowych w gminie 
Brwinów, których budowa 
ruszyła w ubiegłym roku.    

P ierwsza z nich to przebudowa ulicy 
T. Kościuszki w Brwinowie. Inwe-

stycja realizowana była etapami, zaś 
zakres prac przewidziany do realizacji 
w latach 2018-2019 obejmował roboty 
na odcinku od ulicy Kraszewskiego do 
końca oraz odcinek ulicy Kraszewskie-
go od Pszczelińskiej do Konopnickiej. W 
ramach inwestycji wybudowany został 
system odprowadzania wód opado-
wych, a także chodniki ze zjazdami do 
posesji. Na jezdni położona została na-

kładka asfaltowa, natomiast na skrzyżo-
waniu ulic Kościuszki i Kraszewskiego 
nawierzchnia została wyniesiona. Na 
zmodernizowanych odcinkach ustawio-
ne zostało nowe oznakowanie pionowe 
oraz wymalowane oznakowanie pozio-
me, zgodne z projektem stałej organiza-
cji ruchu. Wytyczone zostały również 
zatoki parkingowe dla samochodów.

Wykonawca tej inwestycji zakoń-
czył prace przed terminem, który pla-
nowany był na koniec czerwca. Koszt 
inwestycji wyniósł 2 173 410 zł.

Druga z oddanych w czerwcu inwe-
stycji prowadzona była na ulicy Leśnej 
w Kaniach, która przebudowana została 
na odcinku między ulicami Uroczą i Gór-

ną. Na tym odcinku wykonane zostało 
odwodnienie a nawierzchnia ulicy zy-
skała nową nawierzchnię z kostki bru-
kowej. Inwestycja, której koszt wyniósł 
1 169  951,79 zł, zrealizowana została 
w planowanym terminie. W planach in-
westycyjnych gminy jest przedłużenie 
drogi aż do ośrodka Patataj. W tej chwili 
jednaj jest to niemożliwe, z uwagi na 
konieczność wcześniejszego wybudo-
wania sieci wodociągowej i kanalizacyj-
nej, której odcinek połączy ulicę Leśną 
z Osiedlem Słonecznym. Przeszkodą w 
zrealizowaniu tego planu jest sprzeciw 
jednego z właścicieli sąsiedniej nieru-
chomości.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Kolejne 
drogi 
gotowe

Ulica Kraszewskiego w Brwinowie wygląda teraz znakomicie

Odmienione targowisko

\\\ PRUSZKÓW

Piastowskie targowisko  
w rejonie ul. Lwowskiej  
i al. Krakowskiej przeszło 
kompleksowy remont.  
Warunki uległy znacznej 
poprawie.   

Sprawa targowiska ruszyła blisko 
rok temu. W lipcu piastowski ma-

gistrat ogłosił postępowanie przetar-
gowe na modernizację terenu. Działa-

nie odbywało się w ramach projektu 
obejmującego kompleksowy remont 
Willi Millera wraz z otaczającym par-
kiem i przebudową targowiska. Należy 
wspomnieć, że na całe zadanie Piastów 
pozyskał dofinansowanie unijne w ra-
mach Regionalnego Programu Opera-
cyjnego Województwa Mazowieckiego 
2014-2020. Miasto otrzymało blisko 5,5 
mln zł. Z kolei wykonawca wyłoniony 
w przetargu złożył ofertę na samo tar-
gowisko, opiewającą na kwotę blisko 2 
milionów złotych.

Targowisko potrzebowało nowej 
jakości. Wiosną na terenie w rejonie 
ul. Lwowskiej i al. Krakowskiej trwały 
intensywne prace. W głównej mierze 
roboty były związane z remontem na-
wierzchni wzdłuż pawilonów i placów 
postojowych. Pochylono się również 
nad kwestią otoczenia terenu oraz 
zapewnienia klientom odpowiednich 
warunków. W związku z tym przebudo-
wany został parking, pojawiła się zieleń 
oraz wybudowano odwodnienie.

Teraz klienci i kupcy w komforto-
wych warunkach mogą korzystać z tar-
gowiska. Jego standard uległ znacznej 
poprawie, co cieszy władze miasta.

Trwają jeszcze prace związane z 
modernizacją Willi Millera. Roboty ru-
szyły jesienią 2018 roku, a ich finał po-
winien nastąpić na koniec listopada br.

Artur Szpuda

Targowisko przeszło metamorfozę
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W głównej mierze  
roboty były  

związane z remontem 
nawierzchni wzdłuż 

pawilonów  
i placów postojowych

\\\ JESTEM BEZPiECZny nA drodZE
Uczniowie szkół podstawowych gminy Brwinów wzięli udział w Xii edycji 
konkursu wiedzy na temat zasad bezpiecznego zachowania się na drodze.
Stare przysłowie głosi, że „czym skorupka za młodu nasiąknie, tym na starość trąci”. 
Aby więc jak najwcześniej zacząć „nasączać” wiedzą o zasadach bezpiecznego korzy-
stania z dróg publicznych, należy wpajać je już w wieku przedszkolnym i szkolnym. 
Brwinowska straż miejska, policja oraz szkoły podstawowe podjęły w tym zakresie 
współpracę, której efektem jest organizacja konkursu „Jestem bezpieczny na drodze”. 
Konkurs ten organizowany jest dla uczniów klas czwartych szkół podstawowych.
Uczestników konkursu obowiązywała znajomość przepisów ruchu drogowego na 
poziomie egzaminu na kartę rowerową. W zestawie zadań konkursowych znalazły 
się również pytania dotyczące znajomości budowy roweru oraz zagadki zawiązane 
z bezpieczeństwem ruchu drogowego.
W konkursie wzięły udział czteroosobowe drużyny z czterech szkół gminy Brwinów 
– ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Brwinowie, ZSO w Brwinowie, SP w Żołwinie oraz 
SP w Otrębusach.
Jak dawniej nazywał się rowerzysta? Jakie jest najbezpieczniejsze nakrycie głowy 
dla rowerzysty? Kto jest patronem kierowców i rowerzystów? To tylko niektóre 
pytania, na które odpowiadały dzieci.
Młodym zawodnikom dzielnie kibicowała zgromadzona licznie publiczność. Jury 
oceniało w dwóch kategoriach – drużynowej oraz indywidualnej. Po podsumowa-
niu uzyskanych wyników jury ogłosiło rezultaty zmagań. Wśród drużyn pierwsze 
miejsce zajęła czwórka ze SP nr 1 w Brwinowie – Maria Dymińska, Natalia Piwko, 
Bartosz Kwietniewski oraz Jakub Wilk. Drużyna brwinowskiej jedynki zdobyła 61 
punktów na 68 możliwych.
Indywidualnie najlepszą zawodniczką okazała się Lidia Steciuk ze SP nr 2 w Brwi-
nowie, która uzyskała 16 punktów na 17 możliwych. Jury oceniło również prace 
plastyczne o tematyce bezpieczeństwa podczas jazdy na rowerze. W tej kategorii 
największe uznanie jurorów zyskała Julia Mioduszewska ze SP nr 1 w Brwinowie.
Zawodnicy otrzymali w nagrodę akcesoria rowerowe oraz sprzęt sportowy i tury-
styczny, które ufundował burmistrz Brwinowa. Nagrody wręczyli zastępca burmi-
strza Jerzy Wysocki oraz komendant straży miejskiej Tomasz Kowalski.

\\\ BRWINÓW

Obecnie do Warszawy można  
dojechać pociągami
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\\\ POWIAT PRUSZKOWSKI

Specjalny Ośrodek Szkolno-
-Wychowawczy przy ulicy 
Wapiennej w Pruszkowie 
będzie miał nową siedzibę. 
Chęć wsparcia inwestycji 
zadeklarowała Fundacja 
Pruszyńscy, która gotowa jest 
pokryć 50% kosztów.    

W iadomo, że warunki lokalowe 
to podstawa – zarówno na po-

ziomie gospodarstwa domowego, jak 
też instytucji. Przedstawiciele powiatu 
pruszkowskiego zdawali sobie sprawę 
z konieczności podjęcia działań doty-
czących obecnej siedziby Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 
przy ul. Wapiennej w Pruszkowie. 
Priorytetem są odpowiednie warunki 
dla edukacji dzieci i młodzieży niepeł-
nosprawnej intelektualnie. Wiadomo 
było, że należy podjąć kroki, aby ucz-
niowie mogli uczyć się w komfortowych 
warunkach, bo obecna siedziba SOSW 
lata świetności ma już za sobą. Budynek 
funkcjonuje od 1962 roku i z biegiem 

czasu jego stan się pogarsza. Powiat 
pruszkowski powziął za cel budowę no-
wej siedziby ośrodka, lecz na przeszko-
dzie stawały finanse. O sprawie mówiło 
się od pięciu lat. Cierpliwość opłaciła 
się, w końcu przyszedł wyjątkowy dzień 
i dla SOSW zza chmur wyjrzało słońce.

Starosta pruszkowski Krzysztof 
Rymuza oraz prezes zarządu Funda-
cji Pruszyńscy – Krzysztof Pruszyński 
podpisali list intencyjny, dotyczący do-
finansowania budowy nowej siedziby 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wycho-

wawczego przy ul. Wapiennej. Nie da 
się ukryć, że to zdecydowany krok do 
przodu, a nawet przełom w sprawie. 
Fundacja jest gotowa pokryć 50% kosz-
tów inwestycji. 

Realizacja nowej siedziby ośrodka 
ma zostać podzielona na dwa etapy. 
W pierwszym planowana jest budowa 
obiektu z przeznaczeniem na ośro-
dek dydaktyczno-terapeutyczny, wraz  
z kuchnią, stołówką i świetlicą. Istot- 
nym elementem będzie część sporto-
wo-rekreacyjna. Planowane jest wy- 
konanie m.in. sali sportowej, boiska  
wielofunkcyjnego czy też placu zabaw. 
Drugi etap prac związany jest z budo-
wą internatu, w którym przebywać mo-
głyby dzieci uczące się poza miejscem 
stałego zamieszkania. W ten sposób 
powstałby nowoczesny, funkcjonal-
ny i przede wszystkim kompleksowy 
obiekt zapewniający właściwe warunki 
do edukacji.

Z nowej siedziby ośrodka mogłoby 
korzystać 150 uczniów.

Artur Szpuda

Po 50% 
na nową 
siedzibę

Pruszkowskie pszczoły
\\\ PRUSZKÓW

Coraz więcej pszczół  
w Pruszkowie. To nie 
przypadek, a świadoma 
działalność miasta, które 
angażuje się w działania  
na rzecz tych owadów.    

P ierwszy krok Pruszków wykonał 
w zeszłym roku. Wtedy miasto za-

angażowało się w pomoc pszczołom na 
zaproszenie organizatora akcji „Z Ku-
jawskim pomagamy pszczołom”. Pod-
czas wydarzenia „Pszczeli piknik” dzieci 
malowały ule. – Na festynie rozdawano 
wrzosy – rośliny przyjazne pszczo-
łom,  z których owady mogą czerpać 
pokarm, podczas festynu odbywał się  
pokaz pszczół w przedszkolnym ulu, 
wyrabiano świece z wosku oraz podjęto 
inne działania  informacyjno-edukacyj-
ne – podaje im Elżbieta Jakubczak-Gar-
czyńska, naczelnik wydziału ochrony 
środowiska Pruszkowa.

Krok po kroku Pruszków stawał  
się coraz bardziej zaangażowany w  
projekt. W kwietniu powstała miejska 
pasieka; wystarczyło kilka tygodni  
i liczba pszczół zwiększyła się. – Naj-
pierw zaczynaliśmy od ustawienia i za- 
siedlenia 3 uli. Pszczoły dobrze się  
zaaklimatyzowały i powiększono pasie-
kę o kolejne pięć rodzin. Teraz pasieka 

liczy 8 uli – przedstawia Jakubczak-
-Garczyńska.

Pasieka mieści się w rejonie toru ko-
larskiego, na wprost ogródków działko-
wych. Z pewnością pszczoły wzbudzają 
zainteresowanie, a mieszkańcy czeka-
ją na efekty ich pracy. Na chętnych do 
spróbowania lokalnego miodu z pew-
nością będą przygotowywane degusta-
cje. – Pozyskany miód będzie miejskim 

gadżetem, który będzie przeznaczony 
dla mieszkańców – zapewnia naczelnik 
wydziału ochrony środowiska.

W Pruszkowie powstała również 
łąka kwietna, co jest efektem przystą-
pienia do programu „Gmina przyjazna 
pszczołom”. Mieszkańcy mogą podzi-
wiać teren przy ul. Kurca, który pięknie 
rozkwita.

Artur Szpuda

Pruszków angażuje się w działania na rzecz pszczół
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Tak ma wyglądać nowa siedziba ośrodka 
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Nie da się ukryć,  
że to zdecydowany krok  

do przodu, a nawet 
przełom w sprawie. 

Fundacja jest gotowa 
pokryć 50%  

kosztów inwestycji

Maszyny latają bowiem głównie w go-
dzinach pracy. 

– Proszę sobie wyobrazić, że właś-
nie udało się pani uśpić marudzące dzie-
cko i nagle wyrywa je ze snu huczący 
nad domem helikopter – mówi jedna 
z młodych matek. – To jakiś horror. A 
właściciel ma w nosie nasze skargi i 
prośby. 

Swoje skargi sąsiedzi lądowiska 
składają, gdzie się da. I do sołtysa, i do 
wójta gminy, i do ULC.

– Rozumiem frustrację tych osób 
– przyznaje sołtys i radny Walendowa 
Krzysztof Burakowski. – Lądowisko 
znajduje się w terenie zamieszkałym i 
nie jest używane zgodnie z pierwotny-
mi deklaracjami inwestora – zaznacza. 
Mieszkańcy przekonują, że na terenie 
lądowiska helikoptery i wiatrakowce są 
testowane, a miały tylko sporadycznie 
startować i lądować. – Oczywiście takie 
działania również muszą być podejmo-
wane i ja to rozumiem – przyznaje Bura-
kowski. – Jednak powinny się odbywać 
raczej w strefie przemysłowej. 

– Okazuje się, że lądowisko jest 
wykorzystywane do lotów technicz-
nych i testowych dystrybutora sprzętu 
lotniczego, powodując uciążliwość dla 
sąsiednich nieruchomości – usłyszeli-
śmy w Biurze Promocji Urzędu Gminy 
Nadarzyn. Ubiegłoroczne spotkanie 
władz gminy z operatorem lądowiska i 
mieszkańcami nie przyniosło spodzie-
wanej poprawy sytuacji. Wprawdzie za-
rząd spółki zapewniał, że wyda pilotom 

dyspozycje, które zminimalizują uciąż-
liwość przelotów dla sąsiadów lądowi-
ska, ale zdaniem mieszkańców nic się 
nie zmieniło. Przed rokiem wójt wysłał 
do ULC pismo, w którym poinformował, 
że w związku z uciążliwościami, jakie 
funkcjonowanie lądowiska stanowi 
dla mieszkańców, wycofuje pozytywną 

opinię zawartą w Postanowieniu Wójta 
Gminy Nadarzyn z 09.02.2017 r. i opi-
niuje negatywnie wniosek dotyczący 
funkcjonowania lądowiska na działce o 
numerze ewidencyjnym 44 w Walendo-
wie. Nakazał też właścicielowi działki, 
na której znajduje się lądowisko, przy-
wrócić poprzedni sposób zagospoda-
rowania terenu poprzez zaprzestanie 
dzierżawy działki pod lądowisko w 
terminie 3 miesięcy od dnia, w którym 
decyzja ta stała się ostateczna.

Lądowisko funkcjonuje nadal. ULC 
do zamknięcia numeru nie zdążył nam 
odpowiedzieć na pytania związane z 
wpisaniem lądowiska, jego ewentualną 
kontrolą i reakcją na wniosek wójta oraz 
skargi mieszkańców.

Joanna Ferlian

Helikoptery 
nie dają spokoju

„Lądowisko znajduje się 
w terenie zamieszkałym 

i nie jest używane 
zgodnie z pierwotnymi 

deklaracjami inwestora”

\\\  W niedzielny wieczór policjanci 
patrolujący ul. Mszczonowską w Na-
darzynie zauważyli trzech mężczyzn 
spożywających alkohol w miejscu pub-
licznym. Podczas ich legitymowania 
okazało się, że jeden poszukiwany jest 
na podstawie nakazu doprowadzenia 

do aresztu śledczego przez KPP w Le-
gionowie. Mężczyzna próbował uciec 
policjantom, ale został natychmiast 
złapany i zatrzymany. Podczas przeszu-
kania w komendzie, funkcjonariusze 
znaleźli przy 25-latku woreczek foliowy 
z białym proszkiem. Wstępne badanie 
testerem wykazało, że zabezpieczony 
proszek to amfetamina.
Mężczyzna został osadzony w policyj-
nym areszcie. Przed transportem do 
zakładu penitencjarnego usłyszy zarzut 
posiadania środków odurzających, za 
który ustawa przewiduje karę do 3 lat 
pozbawienia wolności.

\\\ P0wiat na sygnale

R E K L A M A
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Pamiątkowe tablice
\\\ PRUSZKÓW

Pamięć o dokonaniach 
przodków jest naszą 
powinnością. W Pruszkowie 
odsłonięto tablice poświęcone 
żołnierzom Armii Krajowej.    

U roczystość została zorganizo- 
wana przez Światowy Związek 

Żołnierzy Armii Krajowej Koło nr 6  
w Pruszkowie. Uczestnicy spotkali się, 
aby uczcić pamięć osób, które walczy-
ły o wolność Polski i przelewały za nią 
krew. W Pruszkowie odsłonięto dwie 
pamiątkowe tablice poświęcone żoł-
nierzom AK. 

Pierwszym akcentem uroczystości 
była msza, która 8 czerwca odbyła się 
w kościele św. Kazimierza. Następnie 
uczestnicy, wśród których byli staro-
sta pruszkowski Krzysztof Rymuza, 
prezydent Pruszkowa Paweł Makuch, 
przedstawiciele instytucji państwo-
wych, policji, poczty sztandarowe i go-
ście, przenieśli się do miejsc, w których 
zlokalizowano tablice. Pierwsza mieści 
się przy ul. Kościelnej 9, druga przy ul. 
Ewy 22A. Tablice zostały poświęcone, 
delegacje złożyły przy nich kwiaty.

Wartę honorową wystawiła 6. Ma-
zowiecka Brygada Obrony Terytorialnej 
oraz Stowarzyszenie Strzelcy Rzeczypo-
spolitej – Pruszków.          Artur Szpuda

Tablica przy ul. Ewy 22A
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\\\ PożEGnAniE KoMEndAnTA
9 czerwca, w związku z przejściem na emeryturę, w prusz-
kowskiej komendzie policji odbyła się uroczystość pożegnania 
komendanta komisariatu policji w nadarzynie aspiranta szta-
bowego Piotra Mikuska.
Podczas uroczystości komendant powiatowy policji w Pruszkowie 
młodszy inspektor Jerzy Sztuc podziękował odchodzącemu po 26 
latach służby aspirantowi Mikuskowi za wieloletnią pracę i życzył 
dalszych sukcesów. W uroczystości wzięli również udział zastępca 
komendanta młodszy inspektor Krzysztof Bujnowski, kadra kierow-
nicza oraz pracownicy cywilni.
Aspirant sztabowy Piotr Mikusek rozpoczął służbę w policji w 1993 roku i od samego początku związany był z pruszkowską 
komendą. Dwa lata później rozpoczął pracę w KPP w Pruszkowie. Pełnił służbę w komisariatach w Piastowie i Michałowicach. 
W 2003 roku został kierownikiem ogniwa prewencji, od 2006 do sierpnia 2018 roku pełnił służbę na stanowisku dyżurnego 
w Michałowicach i w Pruszkowie. Od sierpnia 2018 roku pełnił funkcję zastępcy komendanta komisariatu w Brwinowie.  
Z nadarzyńskim komisariatem związał się od września 2018 roku, gdzie pełnił obowiązki komendanta.Został powołany na to 
stanowisko w marcu tego roki. Został odznaczony Złotym Medalem „Za długoletnią służbę”.
Na pożegnanie odchodzący komendant otrzymał z rąk mł. insp. Jerzego Sztuca pamiątkową szablę z dedykacją oraz napisem 
„Bóg Honor Ojczyzna”.

\\\ naDaRZyn

\\\ MILANÓWEK

W sobotę 15 czerwca na 
placu pod Urzędem Miejskim 
w Milanówku zaparkował 
specjalny pojazd Mobilnego 
Centrum Edukacyjnego. 
Milanówek znalazł się  
na trasie tegorocznej trasy tej 
supernowoczesnej placówki 
edukacyjnej.    

M obilne Centrum Edukacyjne to 
doskonale wyposażona pracow-

nia, w której uczniowie i nauczyciele 
mogą zanurzyć się w świecie wirtualnej 
rzeczywistości przy pomocy okularów 
VR, odkryć sekrety podstaw programo-
wania małych robotów, zapoznać się z 
nowinkami technicznymi. Pojazd wypo-
sażony jest m.in. w tablety, interaktywną 
tablicę oraz podłogę, kostki iMO-LEARN 
oraz roboty do nauki programowania. 
Podczas wielu zabaw na udostępnio-
nych urządzeniach, uczestnicy zapozna-
ją się z nowymi i nowoczesnymi meto-
dami nauczania, które coraz częściej są 
włączane do klasycznych programów 
nauczania w szkołach. Proste zabawy i 

ćwiczenia wprowadzają młodych ludzi 
w świat nowych technologii.

Mobilne Centrum Edukacyjne to 
projekt, który od dwóch lat realizowany 
jest przez Fundację Rozwoju Systemu 
Edukacji. W ubiegłym roku nowoczesne 
laboratorium na kółkach przejechało 
ponad 1500 km, zaś w trwających w 
sumie ponad 500 godzin warsztatach 
uczestniczyło ponad 5000 uczestników. 
Jak zapewniają organizatorzy projektu, 
w tym roku efekty będą zapewne jesz-
cze lepsze.

Warsztaty w Mobilnym Centrum 
Edukacyjnym cieszyły się dużym zain-
teresowaniem milanowskiej młodzieży. 
Dla młodych ludzi nauka przy użyciu 
najnowocześniejszych technologii staje 
się wymogiem czasu, ponieważ coraz 
szerszym frontem wkracza w proces 
nauczania.

W czasie, kiedy zapoznawaliśmy się 
z warsztatami w MCE, zauważyliśmy 
ekipę radiowej Jedynki, która w Mila-
nówku realizowała tego dnia audycję 
„Jedyne takie miejsce”, ukazującą piękne 
zakątki naszego kraju. Realizatorzy pro-
gramu docenili niezwykłe walory Mila-
nówka, dlatego też zdecydowali się na 
zrealizowanie programu z tego miasta.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Mobilne Centrum Edukacyjne

W warsztatach wzięło udział wielu uczniów milanowskich szkół

Dobre tempo prac
\\\ BRWINÓW

Droga dojazdowa do siedziby 
Zespołu „Mazowsze”  
w Otrębusach wiąże się  
z dużą uciążliwością, dlatego 
ważna jest szybka realizacja 
tej inwestycji. Na szczęście 
wszystko skazuje na to, że 
tempo prac jest bardzo dobre.    

W ykonane jest już okrawężni-
kowanie na całym odcinku, po 

stronie ciągów pieszych i rowerowych. 
Wzdłuż ulic Piaseckiego i Poziomki do 
skrzyżowania z Malinową gotowy jest 
już chodnik dla pieszych. Wzdłuż ulicy 
Piaseckiego pojawiła się również kon-
strukcja ścieżki rowerowej. Wzdłuż ulic 
Poziomki i Malinowej, ścieżka rowero-
wa ma już położoną nakładkę asfaltową.  
Wzdłuż ulicy Malinowej, naprzeciwko 
Matecznika Mazowsze, ustawione zo-
stały krawężniki wyznaczające miejsca 

parkingowe dla samochodów osobo-
wych oraz wykonana podbudowa.

Tuż po zakończeniu roku szkolnego 
wykonawca przystąpi do wykonania 
konstrukcji jezdni na całym realizowa-
nym odcinku – ciągu drogowym Piase-
ckiego – Poziomki – Malinowa.

Przypomnijmy, że realizatorem 
prac jest firma Fal-Bruk, a inwestycja 
dofinansowana jest kwotą 1 130 000 
zł przez Marszałka Województwa Ma-
zowieckiego. Przebudowany zostanie 
odcinek o długości 625 metrów od drogi 
wojewódzkiej nr 720 aż do skrzyżowa-
nia z ulicą Świerkową. Na całym odcinku 
powstanie chodnik i ścieżka rowero-
wa, zaś dla samochodów osobowych 
powstaną nowe miejsca parkingowe – 
96 przy ul. Piaseckiego i 40 wzdłuż ul. 
Malinowej.

Termin zakończenia inwestycji pla-
nowany jest na 30 września.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Prace na dojeździe do „Mazowsza” realizowane są w dobrym tempie

R E K L A M A
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\\\ PRUSZKÓW

Pruszków planuje budowę 
kolejnych parkingów  
„Parkuj  i Jedź”. W tym celu 
władze miasta podpisały 
umowę na dzierżawę terenu  
od Warszawskiej Kolei 
Dojazdowej.    

T o ważny krok na drodze do reali-
zacji zamierzonych celów. Przede 

wszystkim chodzi o zwiększenie liczby 
miejsc postojowych, a co za tym idzie 
– ułatwienia transportowe dla miesz-
kańców i troskę o jakość powietrza. 12 
czerwca w Grodzisku Mazowieckim 
zastępca prezydenta Pruszkowa Kon-
rad Sipiera podpisał z zarządem WKD 

umowę na dzierżawę terenu przy WKD 
Pruszków. Dzięki temu miasto może 
rozpocząć działania związane z praca-
mi projektowymi i budowlanymi P+R. 
Warto wspomnieć, że miasto złożyło 
wniosek o dofinansowanie projektu 
„Poprawa jakości powietrza na terenie 
ZIT WOF poprzez budowę parkingów 
»Parkuj i Jedź«„, który będzie realizowa-
ny z innymi gminami – Michałowicami, 
Żyrardowem, Grodziskiem Mazowie-
ckim, Milanówkiem i Sulejówkiem. Sa-
morządy starają się o ponad 24 mln zł.

Należy dodać, że uczestnicy przed-
sięwzięcia planują budowę łącznie dzie-
sięciu parkingów. W Pruszkowie mają 
pojawić się dwa P+R. Pierwszy – „Sa-
dowa” – na skrzyżowaniu ulic Piasko-
wej i Sadowej, niedaleko WKD Tworki. 
Pojawi się tam ponad 20 miejsc posto-
jowych dla samochodów oraz parking 
dla rowerów. Drugi lokalizacja – P+R 
„Pawia” przy dworcu WKD Pruszków 
– ma liczyć ponad 90 miejsc. Znajdzie 
się tam również parking dla rowerów i 
stacja dla jednośladów.      Artur Szpuda

Dzierżawa terenu od WKD

Umowę podpisano 12 czerwca
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\\\ MILANÓWEK

Odkryta pływalnia przy ulicy 
Sportowej w Milanówku  
przez kilka ostatnich lat  
była nieczynna. Jak zapewniały 
władze poprzedniej kadencji  
– z basenem nic nie da się 
zrobić.    

N iewiele brakowało, by basen przy 
Sportowej został skreślony z mapy 

obiektów sportowych Milanówka. Były 
już zlecone opracowania koncepcyjne 
zagospodarowania terenu przy ul. Spor-
towej 70B, prowadzono konsultacje i 
dyskusje. Na szczęście okazało się, że 
były to działania pozorne i tak jak wiele 
pomysłów w ostatnich latach, te rów-

nież wylądowały na śmietniku działań 
milanowskiego samorządu.

Wyremontowanie i oddanie miesz-
kańcom tego lubianego i potrzebnego 
obiektu było jedną z obietnic kampa- 

nii wyborczej KWW Piotra Remi- 
szewskiego, który za punkt honoru 
przyjął doprowadzenie do reaktywa-
cji basenu, tak bardzo potrzebnego  
w upalne dni.

W pierwszej połowie roku pro-
wadzone były prace modernizacyjne, 
zmierzające do uszczelnienia, odbudo-
wy i wymalowania niecki basenowej, 
odtworzenia infrastruktury i w czerw-
cu do basenu zaczęła napływać woda. 
Z uwagi na panujące u nas tropikalne 
niemal upały i kłopoty z zaopatrzeniem 
mieszkańców wodę, konieczne było 
napełnianie basenu stopniowo, wyko-
rzystując głównie godziny mniejszego 
zapotrzebowania.

Jak nas poinformował sekretarz 
miasta Piotr Iwicki, pewnym terminem 
otwarcia basenu jest 29 czerwca i tego 
dnia obietnica wyborcza burmistrza 
Remiszewskiego zostanie spełniona. 
Byliśmy na terenie basenu zobaczyć, 
jak obiekt prezentuje się tuż przed ot-
warciem i trzeba przyznać, że miejsce 
robi wrażenie. Jeszcze mamy w pamię-
ci obraz tego, jak obiekt ten wyglądał 
jeszcze nie tak dawno, a tu mamy już 
wyremontowaną nieckę, wypełnioną 
czystą wodą, podkreśloną niebieskim 
wymalowaniem, obok zbiornik do 
napowietrzania i oczyszczania wody, 

piękne trawniki (ułożone zostało 1500 
m² trawy z rolki), szatnie, plaża – całość 
naprawdę wygląda świetnie.

Niedługo czeka nas wielkie otwar-
cie tego ważnego dla miasta obiektu. 
W sobotę 29 czerwca przygotowane 
zostaną liczne atrakcje dla dzieci, ale 
również i dla dorosłych. Zabawy, anima-
cje, minipark linowy, a także zabawa z 
didżejem umilą wszystkim ten pierwszy 
dzień w nowej odsłonie. Ale nie tylko 
pierwszego dnia będą tu organizowa-
ne imprezy plenerowe. Milanowskie 
Centrum Kultury wkłada wiele pracy 
i zaangażowania w to, aby obiekt ten 
tętnił życiem i wciąż działo się tu coś 
ciekawego. Niedługo rozpoczynają się 
wakacje, które dzięki tej inwestycji dla 
milanowskiej młodzieży będą o wiele 
bardziej atrakcyjne.

Tekst i zdjęcia Marek Zdrzyłowski

Wyremontowany basen robi duże wrażenie

System oczyszczania wody pracuje pełną parą

\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

Do 9 sierpnia możemy  
oddać swój głos  
w internetowym plebiscycie  
na najpopularniejsze inwestycje 
w Polsce.    

D o finału konkursu na Moderni-
zację Roku zakwalifikowały się 

dwie grodziskie inwestycje: Mediateka 
– Interaktywne Centrum Edukacyjno-
-Społeczne oraz zrewitalizowany teren 
Stawów Walczewskiego. Głosy może-
my oddawać codziennie, podając swój 
adres mailowy, imię i nazwisko. Każdy 
głos staje się ważny dopiero po potwier-
dzeniu przez link, który głosujący otrzy-
ma na podany adres mailowy.

Zachęcamy do głosowania wszyst-
kich mieszkańców, namawiajcie też 
swoje rodziny oraz znajomych, każdy 
głos jest bezcenny! W tej chwili, w ogól-
nopolskim rankingu inwestycji, Media-
teka znajduje się na siódmym miejscu, 
zaś Stawy Walczewskiego na ósmym. 
Wśród inwestycji na Mazowszu grodzi-
skie inwestycje zajmują odpowiednio 
drugie i trzecie miejsce.

Warto wspomnieć, że w ubiegło-
rocznej edycji konkursu wyróżniono 
grodziską willę Niespodzianka.

Głosować możemy na stronie  www.
modernizacjaroku.org.pl codziennie  
do 9 sierpnia 2019 r.  Gorąco zachęcamy 
do udziału w tym prestiżowym plebis-
cycie.

Tekst i zdjęcia Marek Zdrzyłowski

Głosuj na grodziskie inwestycje

Grodziska Mediateka zajmuje w tej chwili siódmą pozycję, a Stawy Walczeskiego są na ósmym miejscu

W wakacje 
na basen

Niewiele brakowało,  
by basen przy Sportowej 
został skreślony z mapy 
obiektów sportowych 

Milanówka

REKLAMA
786 202 606
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Grodziskie Wianki
\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

Burmistrz Grodziska 
Mazowieckiego wraz z Radą 
Miejską oraz Centrum Kultury 
zapraszają na tegoroczne 
Grodziskie Wianki, które 
odbędą się w sobotę 22 czerwca 
na Stawach Walczewskiego.    

N a zrewitalizowanych Stawach Wal-
czewskiego Grodziskie Wianki od-

będą się po raz trzeci. O godzinie 14.00 
warsztaty plastyczne rozpoczną panel 
atrakcji dla najmłodszych. O 16.30 
Teatr Kultureska zaprosi dzieci na in-
teraktywny plenerowy spektakl „Ma-
pa marzeń”. Podczas przedstawienia 
dzieci wezmą udział w wielu zabawach 
i konkurencjach o tematyce ekologicz-
nej. Rycerze Recyklingu i Księżniczki 
Czystej Przyrody zmierzą się z tematem 
zaśmiecania środowiska, segregacji od-
padów oraz ich przetwarzania. W czasie 
spektaklu spełnią się marzenia boha-
terów bajki, ale też wszystkich dzieci!

Na starszych uczestników czeka-
ją znakomite koncerty. Już o 15.00 w 
krainę piosenki błotno-szuwarowej za-

bierze nas szantowy, prawie rodzinny 
zespół Ponton Band – Maciek, Michał 
i Katarzyna Basiukiewicz oraz Adam 
Prusaczyk. Ponton Band pochodzi z 
Warszawy, a gra muzykę z pogranicza 
szanty, folku, bluegrass i wielu innych 
stylów łącząc to z pieśnią morza, Ma-
zur i ogólnie pojętą pieśnią wody.  Na 
swym koncie zespół ma wiele nagród 
i wyróżnień.

O 18.30 wystąpi bigbandowa Gro-
dziska Orkiestra Rozrywkowa pod dy-
rekcją Tomasza Kirszlinga. Rozrywkowy 
repertuar orkiestry z pewnością porwie 
wszystkich do tańca.

O godzinie 20.00 zagrają finaliści X 
edycji programu „Mam Talent” – war-
szawski zespół Blueberry Hill Trio. 
Dominik, Zosia i Andrzej grają razem 
od dwóch lat muzykę głównie z okolic 
rockabilly i rock’n’rolla. Pracują na ma-
teriałem do debiutanckiej płyty, którą 
chcieliby nagrać i wydać jesienią tego 
roku.

Grodziskie Wianki zakończy Teatr 
Ognia, którego występy zawsze przy-
ciągają i zachwycają publiczność. Tak 
będzie zapewne i tym razem.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Teatr Ognia znakomicie wpisuje się w klimat święta

\\\ PiKniK rodZinny „PiErwSZy KroK LEny”
Zapraszamy serdecznie 
na piknik rodzinny, któ-
ry ma na celu uzbieranie 
pieniędzy na operację no-
gi Leny woźniak. 
W czasie pikniku będzie 
można odpocząć na leża-
kach, zagrać w gry plan-
szowe, wziąć udział w 
szkoleniu z pierwszej po-
mocy, przebadać bezpłatnie 
wzrok, zjeść pyszny gulasz, 
przygotowany przez Master 
Chefa Mariusza Szweda czy 
skosztować smakołyków z 
food trucków. Na scenie po-
jawi się szkoła tańca, która 
pokaże dzieciom podstawo-
we kroki i w formie zabawy 
potańczy z nimi. Podczas 
imprezy wystąpią E-MAIL, 
JESS, TARZAN BOY, JAMRO-
SE, EKSPERYMENCIAKI, 
EYYO UNIVERSE, SOLEO, Ewa Czajka, WESLEY. Jedną z głównych atrakcji będą 
licytacje, w tym licytacja koszulki z podpisem Roberta Lewandowskiego, koszulka z 
podpisami Polskiej Kadry Pływackiej czy piłka z podpisami piłkarzy Legii Warszawa. 
Nie zabraknie również Prezydenta Miasta Pruszkowa Pawła Makucha.
Park żwirowisko, 23.06.2019 od godz. 12.00

\\\ PRUSZKÓW

\\\ PRUSZKÓW

Dawka twórczości Jeremiego 
Przybory i Jerzego 
Wasowskiego będzie 
przedmiotem najbliższego 
„Salonu Poezji K40”. 
Wydarzenie odbędzie się  
23 czerwca o godz. 12.00.   

Wmarcu „Salon Poezji K40” po-
wrócił do Pruszkowa. Na mi-

łośników kultury czekała twórczość 
Wojciecha Młynarskiego, którą zapre-
zentowali Marian Opania wraz z Kata-
rzyną Łochowską. Podczas kolejnego 
spotkania zgromadzeni mogli bliżej 
poznać działalność Aleksandra Puszki-
na. Znakomicie przedstawili ją Daniel 
Olbrychski oraz Katarzyna Ucherska. 
Z okazji 30-lecia wolnych wyborów 
oraz 20-lecia istnienia powiatów Sa-
lon poświęcony był twórczości Jacka 
Kaczmarskiego. Jego dzieła prezento-
wali Wiktor Zborowski, Jan Janga Toma-
szewski, Katarzyna Łochowska i Anna 
Iberszer.

23 czerwca odbędzie się ostatni 
przed wakacjami „Salon Poezji K40”. 

Tym razem na mieszkańców czekać 
będą wiersze i piosenki Jeremiego Przy-
bory oraz Jerzego Wasowskiego, czyli 
Kabaretu Starszych Panów. Ich działal-
ność artystyczna budziła uznanie i cie-
szyła się popularnością wśród Polaków. 
W Pruszkowie ich twórczość przypo-
mną Krystyna Tkacz i Jerzy Schejbal. 

Muzycznie zaprezentuje się Katarzyna 
Łochowska przy akompaniamencie 
Marcina Mazurka.

Wydarzenie rozpocznie się o 12.00 
w sali audytoryjnej Centrum Kultury 
i Sportu w Pruszkowie. Wstęp wolny.

Artur Szpuda

Pomnik Jeremiego Przybory

\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

W piątek 14 czerwca w 
Poczekalni PKP odbyło się 
spotkanie z niezwykłym 
podróżnikiem i znakomitym 
fotografem Robertem 
Gondkiem.    

W ędrówka na najwyższe szczyty 
Afryki nie jest dla podróżnika ce-

lem samym w sobie, a jedynie preteks-
tem, kluczem do wyznaczania kolejnych 
tras po Czarnym Lądzie, który pokochał. 
Projekt ten zakłada zdobycie najwyż-
szych szczytów w każdym afrykańskim 
kraju. Ich liczba nie jest jednoznaczna. 

W zależności od tego, czy pod uwagę 
bierze się jedynie kontynent afrykański, 
czy też włączy się w to również wyspy, 
terytoria zależne i niezależne rozsiane 
wokół niego.

Do listopada 2018 r. udało się zdo-
być 21 szczytów wśród których znajdują 
się takie jak Kilimandżaro (5895 m) i  
Mount Meru (4565 m) w Tanzanii, Ru-
wenzori (5109 m) w Ugandzie, Karisim-
bi (4507 m) w Rwandzie czy też nieco 
niższe jak np. Pico de São Tomé (2024 
m) na Wyspach Świętego Tomasza.

Podróżnik przyznaje, że nie wszyst-
kie szczyty udało mu się zdobyć, ponie-
waż niektóre z nich wymagają bardzo 
wysokich umiejętności wspinaczko-

wych, których jak sam przyznaje – nie 
posiada.

W najbliższej przyszłości planuje 
wyprawy do Republiki Południowej 
Afryki, Lesotho, Suazi (Swaziland), 
Kongo, Dżibuti, Somalilandu, oraz na 
Wyspy Zielonego Przylądka, Seszele i 
Madagaskar, a wkrótce po nich kolejne.

Za konsekwentną realizację tego 
projektu w marcu 2017 r. otrzymał wy-
różnienie w kategorii „Wyczyn roku” 
podczas Kolosów 2016 w Gdyni, naj-
większego festiwalu podróżniczego w 
Polsce.

W październiku 2017 r. podróżnik 
wydał książkę będącą wspomnieniem 
podróży na afrykański kontynent.  
„W drodze na najwyższe szczyty Afry- 
ki zachwycam się rozgwieżdżonym 
niebem, śpię na dachach, brodzę w 
błocie i przedzieram się przez gęsty las 
równikowy, przyglądam się gorylom, 
ślizgam się na oblodzonych skałach,  
trenuję – zimą! – w Tatrach Wysokich, 
a na wierzchołku etiopskiego czteroty-
sięcznika Ras Daszan spotykam sprze-
dawcę coli. I zjadam przy tym mnóstwo 
ptasiego mleczka. Proste, niewymuszo-
ne historie, piękne zdjęcia, góry, gwiaz-
dy i Afryka” – tak o swej książce pisze 
autor.

Podczas spotkania w grodziskiej 
Poczekalni PKP Robert Gondek opo-
wiadał najciekawsze historie ze swo-
ich podróży. Odpowiadał też na liczne 
pytania gości. Spotkaniu towarzyszyła 
również wystawa znakomitych foto-
grafii podróżnika. Można też było kupić 
książkę z autografem autora lub jedną z 
jego fotografii.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Szczyty Afryki

Autor z dumą prezentował swoje znakomite fotografie

Salon 
poezji
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DaM PRaCĘ 

Firma CLAR SYSTEM zatrudni  
do sprzątania biur i magazynów.  
Praca od zaraz! Lokalizacja: Sokołów,  
Wypędy (koło Janek) oraz Moszna  
– Parcela (koło Pruszkowa). Możliwość 
podjęcia pracy na rano, popołudnia  
lub noce. Wynagrodzenie od 2000 zł/
miesiąc. Po więcej informacji proszę 
dzwonić pod numer 515-747-886  
lub 502-187-430. 

Pracuj jako Opiekun / Opiekunka  
Seniorów w Niemczech i już dziś dołącz 
do zespołu naszej firmy! Gwarantujemy 
pewną pracę oraz kursy języka  
niemieckiego od podstaw. Zadzwoń  
i dowiedz się więcej. Czekamy właśnie 
na Ciebie! Tel. 506 289 039,  
Promedica24, ul. Al. Jerozolimskie 94.

Zatrudnimy elektryków,  
pomocników elektryka, inżynierów, 
elektromonterów. Praca Warszawa.  
Dojazd, zakwaterowanie.  
biuro@elmaelektro.pl, tel. 668 139 961 

Pracownik Ochrony w centrum  
handlowym lub na parkingu w Jankach. 
Atrakcyjne wynagrodzenie.   
Tel. 510-011-306 lub 510-011-347.

Do sprzątania osiedla w Piasecznie,  
tel. 502381422 

Piekarnia Łazy gmina Lesznowola  
zatrudni piekarza tel. 506595555

Praca Pruszków. Poszukujemy osób  
z orzeczeniem o niepełnosprawności  
do pracy przy ochronie małego zakładu 
produkcyjnego w pruszkowie.  
Nie wymagamy doświadczenia.  
Dobre warunki pracy. Tel. 739 003 512 
lub 577 303 512

Do prac porządkowych na terenach  
zewnętrznych - mężczyzn, wewnętrznych 
- kobiet tel. 662 300 312

magazynier mężczyzna w wieku  
do 45 lat z prawem jazdy kat. B, praca  
w jankach 16 zł do ręki/h + premia 
umowa o pracę tel. 532 581 992

Firma budowlana poszukuje pracownika 
/osoby prowadzące własną działalność 
do kosztorysowania w Normie,  
ze znajomością autokada, excel i worda. 
Tel. 694 673 711

publiczne przedszkole Integracyjne  
na Ursynowie zatrudni nauczyciela  
wychowawcę, (22)641-52-16, 
p394@edu.um.warszawa.pl

Zatrudnię fryzjerkę od zaraz  
z doświadczeniem w salonie  
w Konstancinie z dużą bazą klientów.  
Tel. 515 091 290

Praca kierowca żałobnik.  
Dom Pogrzebowy Szadkowski, Pruszków. 
Tel, 533 318 733, dpsz@dpsz.pl-CV

Kurier -dostawca, tel. 607 279 423

Zatrudnimy Panią do sprzątania 
szkoły w godzinach popołudniowych.  
Tel. 787-315-656

Praca- pomoc na kuchni, kucharz,  
pakowacze, magazynier. Szymanów 9D. 
Tel. 532 620 811

Osoby do sprzątania magazynu,  
Ołtarzew, tel.728 880 978

Sprzątanie pomieszczeń biurowych  
lub terenu zewnętrznego w Piasecznie. 
6-14 lub 7-15 od poniedziałku do piątku. 
Umowa o Pracę. Tel. 727-003-831  
lub 571-330-639

zatrudnię ekspedientkę oraz osobę  
do wykładania towaru do sklepu  
w Ustanowie, tel. 602 119 041 

Zatrudnię pracowników do masarni  
i do przyuczenia, tel. 606 259 458

Parkieciarz, schodziarz, montażysta 
drzwi, prawo jazdy B, piaseczno,  
tel. 516 057 422

Zatrudnię na cały etat – magazynier  
na skład drewna, pon – sobota,  
piaseczno, tel. 609 115 711

Zatrudnię ekspedientkę do sklepu  
spożywczego, Konstancin Jeziorna,  
tel. 602 122 313

Do ochrony i lekkich prac porządkowych, 
Antoninów, tel. 508 092 657

Firma ogrodnicza zatrudni ogrodników. 
Zarobki od 15 do 22 zł na godzinę,  
w zależności od doświadczenia,  
tel. 500 268 463

Operator produkcji, również bez  
doświadczenia Piaseczno 725 258 529

UsŁUgi 

wYcena nierucHOmOŚci  
rzeczOznawca mająTKOwY  

TEL. 666 849 387 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

USŁUGI OGÓLNOBUDOWLANE,  
BUDOWNICTWO KOMPLEKSOWE.  
TEL. 505 114 619

postawiłeś dom, szukasz elektryka 
dzwoń- 600 344 271 

Oczyszczanie działek, zakładanie  
trawników, ogrodnicze 519 874 891

Docieplanie Budynków. Solidne 
doświadczone ekipy tel. 602-482-572

PRANIE-CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223 

Kompleksowe wykończenia wnętrz  
pod klucz. Tel 790510077, 606282267

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY.  
600 421 203

TYNKI GIPSOWE MASZYNOWE  
501 019 217

Docieplanie budynków 795 96 96 96 

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26

Docieplanie poddaszy pianą pur  
tel. 607 378 288

POSADZKI MIXOKRETEM 501 019 217

Wylewki Tynki agregatem  
tel. 607 378 288

Kominiarz tel. 500 214 632

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

przeprowadzki tel. 505 591 721

Glazura, gres, spieki 601 21 94 82

Złota rączka 500466774

Elektryk, tel. 666 890 886

ogrodnictwo 536043434

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480

AUTOMATYKA, napędy do bram  
-  przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia,  
tel. 501 299 360  

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581 

Dachy – pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605 

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Renowacja mebli, tel. 510 266 143

Tynki, wylewki, piana pur,  
tel. 668 327 588

DACHY obróbki blacharskie, malowanie 
dachów, rynny, tel. 579 253 060

Schody, tel. 696 269 184

Cyklinowanie, tel. 696 269 184

Malowanie, tel. 787 726 963

KUPiĘ 

Firmę - każda opcja 605904277

aUtO-MOtO KUPiĘ

Skup aut całe skorodowane, rozbite, 
uszkodzone /Gotówka od Ręki  
Tel. 502 242 752

Skup Aut Gotówka do ręki  
tel. 502 467 070  

Auto skup, tel. 513 323 123 

nieRUCHOMOŚCi wynaJeM

Do wynajęcia lokal 20 m2 przy Skwerze 
Kisiela - parter 885 885 116

MELDUNEK, PESEL, UMOWA - OK!  
720 90 80 80

1-os 480 Para 300/os + licz  577886988

Lokal 100 m2, na biuro, zajęcia dla dzieci 
lub dorosłych, Piaseczno – Józefosław, 
tel. 601 231 501

Lokal usługowy w Magdalence 180 m2, 
tel. 508 092 657

Mieszkanie 55 m kw. Piaseczno,  
centrum, ładne, tel. 504 716 505  

nieRUCHOMOŚCi sPRZeDaM 

sprzedam działkę 3500 m2, pod zabudo-
wę, Tomice. Tel. 724226610

działka budowlana w pruszkowie  
- 585m przy ul. Żbikowskiej/ 
przy potoku (180.000,00 zł)  

o atrakcyjnym kształcie (prostokąt 
29,5m x 20m) i lokalizacji.  
Cicha okolica zabudowy  

jednorodzinnej i terenów zielonych  
w bliskości zjazdu z autostrady a2 do 

warszawy. istnieje możliwość  
sprzedaży razem z działkami  

sąsiadującymi (łącznie aż do 2.340m). 
Telefon: 0 601 532 534

Nowy Dom 144m Ustanów 599 tys. 
502344309

NAUKA 

Matematyka tel. 664 438 144

ZDROWIE 

„sezam” sklep zielarsko-medyczny  
ul. czajewicza 1 – róg nadarzyńskiej, 

Piaseczno, tel. 506 76 74 74 

Leczenie pijawkami, Runów  
ul. Solidarności 49, tel-516 172 275 

FINANSE

Kredyty, tel. 693 265 650

OGŁOSZENIA

\\\  OgŁOsZenia DROBne

WWW.PRZEGLADREGIONALNY.PL PRZEGLAD REGIONALNY

Zamów ogłoszenie 
DROBNE za DROBNE 

tel. 786 202 066

OGŁOSZENIE   
Wójt Gminy Michałowice ogłasza, że zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierp- 

nia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2018 r., poz. 2204 ze zm.) w sie- 
dzibie Urzędu Gminy w Regułach (05-816 Michałowice, Reguły, Aleja Powstańców  
Warszawy 1) na okres od dnia 11 czerwca 2019 r. do dnia 01 lipca 2019 r. został wy- 
wieszony wykaz nr 8/2019 nieruchomości przeznaczonych przez Gminę Michałowice 
do oddania w dzierżawę, w najem i w użyczenie oraz  wykaz nr 9/2019 nieruchomości 
przeznaczonych przez Gminę Michałowice do sprzedaży.

    Gigantyczny tor przeszkód (16m x 4m x 5m)

                  Galeria Handlowa – zjeżdżalnia (100m2)
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\\\ PIASTÓW

Rozgrywki I ligi kobiet  
w piłce nożnej dobiegły końca. 
Piastovia Piastów uplasowała 
się na szóstej pozycji, dziesiąte 
miejsce zajęły zawodniczki  
KS Raszyn.    

Z awansu do Ekstraligi cieszą się pił-
karki KKP Bydgoszcz, na samym 

dole tabeli znalazły się Kotwica Kórnik 
i Sztorm Gdańsk, który w trakcie se-
zonu został wycofany z rozgrywek. Za 
Piastovią solidny sezon, bo uplasowała 
się dokładnie w połowie stawki. Ekipa 

z Piastowa w 22 spotkaniach zdobyła 
32 punkty. Na ten dorobek złożyło się 
dziesięć zwycięstw i dwa remisy. Piasto-
via poniosła również dziesięć porażek. 
Ekipa z Piastowa zdobyła 45 bramek, 
straciła 53.

Sezon Piastovia kończyła jednak 
w mieszanych nastrojach. Wszystko 
przez dwa ostatnie mecze i porażki – z 
Unifreeze Górzno (2:6) oraz UKS SMS 
II Łódź (1:3). Wcześniej jednak zespół 
z Piastowa miał serię trzech zwycięstw 
z rzędu: 2:0 z Pragą Warszawa, 2:1 z KS 
Raszyn i 4:3 z Medykiem II Konin. W 
rundzie wiosennej Piastovia odebra-
ła również ciężką lekcję futbolu – 0:7 

z KKP Bydgoszcz. Co ciekawe, drugą 
część sezonu ekipa zaczęła od... dwóch 
walkowerów. Pierwszy wiosenny 
mecz Piastovia rozegrała w Gdańsku, 
14 kwietnia przegrała 1:3 z Lechią. 
Należy również wspomnieć, że zespół 
miał udany start sezonu. W pierwszych 
czterech jesiennych meczach Piastovia 
zdobyła dziesięć punktów.

KS Raszyn zakończył rozgrywki tuż 
nad strefą spadkową, ale zawodniczki 
nie musiały martwić się o ligowy byt 
do ostatniej kolejki. Kotwica Kórnik 
przez cały sezon uzbierała zaledwie 
trzy punkty. Piłkarki z Raszyna o 16 
więcej. Zespół z ul. Sportowej wygrał 
sześć spotkań, jedno zremisował i aż 
piętnaście przegrał. Bilans bramek: 33 
strzelone, 67 straconych.

W rundzie wiosennej ekipa z Raszy-
na nie zachwycała. Po zimowej przerwie 
KS przegrał z Pragą Warszawa 2:3, po-
tem z Lechią Gdańsk 1:4 i z Medykiem II 
Konin 0:4. Raszyn przełamał się dopie-
ro w 15. kolejce, kiedy rozbił Unifreeze 
Górzno 7:1. Był to jednak tylko chwi-
lowy błysk. Potem porażka, dwa wal-
kowery dla KS Raszyn. Ostatnie cztery 
spotkania ligowe zespół przegrał. Bilans 
bramkowy: 4-19.

Przez cały sezon w czołówce kla-
syfikacji strzelczyń I ligi była Beata Ca-
baj. Zawodniczka Piastovii zdobyła 23 
bramki. W KS Raszyn najskuteczniejsza 
była Martyna Ściegienna – 11 goli.

Artur Szpuda

\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

Indywidualne Mistrzostwa 
Polski Młodzików w szabli 
w Śremie były wyjątkowe 
dla Grodziskiego Klubu 
Szermierczego. Pierwszy  
raz w historii dwójka 
przedstawicieli ekipy znalazła 
się w najlepszej ósemce 
zawodów.    

K lub z Grodziska rozwija się i zbie-
ra doświadczenia na różnych tur-

niejach. Start w mistrzostwach Polski 
ma wyjątkowy charakter, a zarazem 
prestiż. Rywalizacja w Śremie na dłu-
go zapisze się w pamięci zawodników 
i trenerów grodziskiego klubu. Wszyst-

ko za sprawą Leona Leduca i Lidii Ta-
będzkiej, którzy znaleźli się w czołowej 
ósemce mistrzostw młodzików. Leduc  
był blisko podium – zajął piątą lokatę, 

zaś Tabędzka była siódma. Na wyróż-
nienia zasługują również Maksymilian 
Buśkiewicz i Maja Karlicka, którzy za-
jęli odpowiednio dziesiątą i trzynastą 
pozycję.

Również wyniki w zmaganiach 
drużynowych mogą budzić optymizm, 
zwłaszcza w przypadku dziewcząt.  
Ina Bablok, Maja Karlicka i Lidia Ta- 
będzka dały z siebie wszystko i zajęły 
piąte miejsce na siedemnaście zespo-
łów. Co istotne, był to ich pierwszy wy-
stęp w drużynie! Męska ekipa zajęła 

jedenastą lokatę, startowało dziewięt-
naście ekip.

Warto również wspomnieć o ma-
jowym turnieju szermierczym w szabli 
dziewcząt i chłopców Grodziska Szabla 
2019 – III Memoriał Jerzego Pawłow-
skiego, który był organizowany przez 
Grodziski Klub Sportowy. W zmaga-
niach wystartowało blisko 200 zawod-
niczek i zawodników. Brązowe meda-
le dla grodziskiego klubu w kategorii 
dzieci zdobyli Franciszek Kossut i Oskar 
Zantonowicz.                      Artur Szpuda

Piastovia na szóstkę

Historyczny występ

Piastovia Piastów
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Trener zostaje
\\\ PRUSZKÓW

Bez zmian w Pruszkowie.  
W przyszłym sezonie trenerem 
koszykarzy Elektrobud- 
-Investment ZB będzie Andrzej 
Kierlewicz.    

S zkoleniowiec zaczął przygodę z 
pruszkowską drużyną rok temu, 

kiedy zastąpił Marka Zapałowskiego. 
W poprzednim sezonie pod jego wo-
dzą Elektrobud walczył o utrzymanie 
w I lidze. Fazę zasadniczą podopieczni 

Andrzeja Kierlewicza zakończyli na 13. 
pozycji w tabeli. Pruszkowska drużyna 
odniosła dwanaście zwycięstw i ponio-
sła osiemnaście porażek. W fazie play-
-out zespół Andrzej Kierlewicza rywa-
lizował z KS Księżak Syntex Łowicz i 
wygrał tę potyczkę 3:1.

Wcześniej szkoleniowiec pracował 
m.in. w KK Warszawa, był asystentem 
Wojciecha Kamińskiego w Polonii War-
szawa oraz prowadził młodzieżowe 
kadry Polski.

Artur Szpuda

Andrzej Kierlewicz
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W zmaganiach 
wystartowało blisko  

200 zawodniczek  
i zawodników

\\\ BARANÓW

Po raz ósmy z trzech miejsc 
wystartuje tegoroczny Zlot 
Rowerowy OSINY 2019.  
Zlot odbędzie się w niedzielę  
23 czerwca.    

U czestnicy zlotu wystartują z trzech 
punktów startowych, zlokalizowa-

nych na placu przy kościele w Kaskach, 
placu przy Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Bożej Woli oraz na placu przy koś-
ciele  Baranowie. O 13.20 przewidziana 
jest rejestracja uczestników, natomiast 
uczestnicy wyruszą o godzinie 14.00. 
Trasa wiodąca z każdego punktu starto-
wego ma ok. 17 km długości. Zlot adre-
sowany jest przede wszystkim do osób 
dorosłych, jednak dopuszcza się udział 
uczestników w wieku 14-17 lat, pod 
warunkiem uzyskania pisemnej zgody 
rodziców. Uczestnicy poniżej 14. roku 
życia mogą wziąć udział pod opieką 
osoby dorosłej na całej trasie.

Ponieważ przejazd uczestników bę-
dzie odbywał się przy otwartym ruchu 

drogowym, konieczne jest zachowanie 
szczególnej ostrożności na trasie prze-
jazdu. Ważne jest również sprawdzenie, 
czy wszystkie elementy roweru, takie 
jak hamulce, światła, dzwonek, odblaski, 
są kompletne i sprawne. Każdy z uczest-
ników powinien doposażyć rower w za-
pasową dętkę, pompkę, narzędzia oraz 
linkę do przypięcia roweru. Każda z ekip 
zabezpieczana będzie również przez 
wóz strażacki. Organizator zapewnia 
ubezpieczenie wszystkich uczestników 
od następstw nieszczęśliwych wypad-
ków oraz odpowiedzialności cywilnej.

Meta zlotu znajduje się przy strażni-
cy OSP w Osinach i tu uczestnicy powin-
ni pojawić się ok. godziny 15.00-15.15. 
W Osinach na wszystkich czeka posiłek 
regeneracyjny oraz przygotowane gry, 
zabawy, konkursy sportowe i świetna 
zabawa. Tegoroczny zlot przebiegał bę-
dzie pod hasłem „Rodzina bezpieczna 
na drodze”. 

Zakończenie zlotu przewidziane 
jest ok. godziny 18.00. Powrót uczest-
ników do miejsca zamieszkania odbywa 
się już we własnym zakresie.

Zapraszamy wszystkich miłośni-
ków wspólnych rowerowych przejaż-
dżek oraz znakomitej zabawy.

Marek Zdrzyłowski

Osiny 2019
Wspólne wycieczki rowerowe są o wiele przyjemniejsze


